
Základní škola a Mateřská škola Karla Klostermanna Železná Ruda, p.o. 

Zápis z jednání Školské rady 

Datum: 20. 6. 2023 

Účast: Mgr. Kryštof Částka, Mgr. Ctirad Drahorád, Jakub Frencl, MUDr. Iveta Čepeláková, Mgr. 

Kateřina Králová, Mgr. Jana Prošková, Mgr. Jaroslav Lehký, Bc. Pavel Staněk, Barbora Filipová 

Omluven: Jiří Škývara 

 

1. Seznámení se s programem schůze 

2. Požadavek rezervačního systému tělocvičen a venkovního hřiště 

- vytvoření tabulky s fixními termíny obsazení sportovišť (Drahorád, Staněk). Tabulka bude 

přístupná ze stránek školy. O rezervace sportovišť a jejich zpřístupnění zodpovědný a 

kontaktovatelný školník Hájek. Kontakt na něj bude uveden.  

3. Technický stav budovy školy 

- Informace ředitele školy o technickém stavu budovy, informace o plánovaných opravách. Na 

zastupitelstvu byl přednesen požadavek modernizace kotelny, Frencl informoval radu o 

přípravách na realizaci.  

4. Školní jídelna 

Informace ředitele školy o plánované opravě průsaků vody podlahou kuchyně. Stav rozvodů 

elektřiny nebrání chodu školní jídelny. Na další schůzku školní rady bude přizvána vedoucí 

školní jídelny. Budou řešeny připomínky na školní stravování ze strany zástupců rodičů. Ti, 

minimálně 2 týdny předem předloží vedoucí školní jídelny připomínky písemně.  

5. Nabídka mimoškolních aktivit 

- vznesen požadavek na rozšíření nabídky mimoškolních aktivit ze strany zástupců rodičů. 

Připomínka ředitele školy, že mimoškolní aktivity nejsou v kompetenci školy (kromě školních 

kroužků)  

- škola může být nápomocna poskytnutím prostor za rozumné nájemné, zprostředkováním 

informací o možnostech mimoškolních aktivit (sestaví Částka, na webu školy zveřejní Staněk). 

Na začátku školního roku bude připraven seznam s nabídkou mimoškolních aktivit a školních 

zájmových kroužků, včetně jejich stručné charakteristiky. 

- Pí Králová zjistí možnosti a podmínky státní jazykové školy v Klatovech pořádání kurzů 

v Železné Rudě.  

- vznesen návrh na vytvoření pozice projektového managera pro organizaci a realizaci česko – 

německých projektů především za účelem zdokonalení komunikačních schopností 

v německém jazyce. Částka prezentuje návrh vedení města ŽR.  

- Znovuoživení společných akcí s Realschule Zwiesel, kontaktuje Drahorád.  



- Zájem na zachování a prohlubování partnerství s italským Aldenem a pokračování ve snaze o 

prohloubení přátelství se švýcarským Zernezem.  

- zájem o zapojení se do projektu lyžařské akademie, její běžecká část bude probíhat pod 

záštitou Atletického klubu Železná Ruda. 

6. Plavecký výcvik 

- informace ředitele školy o pokračování plaveckého výcviku pro žáky 1. stupně, zástupci 

rodičů mají zájem o náhradu plaveckého výcviku pro žáky, kteří v řádném termínu 

neabsolvovali výcvik kvůli covidu  

- plavecký výcvik bude realizován v bazénu v Sušici, případně Klatovy. Možnosti a podmínky 

pořádání výcviku v nejbližším Zwieslu zjistí Částka. 

7. Webové stránky školy 

- Zástupci rodičů vznesli požadavek na modernizaci a pravidelnou aktualizaci webových 

stránek školy. V současné době se o stránky stará p. Staněk ve svém volném čase. Částka 

zjistí vůli a možnosti zřizovatele vytvoření moderních webových stránek. P. Staněk zajistí, 

pokud možno pravidelnou aktualizaci. Možnost zapojení na údržbě webových stránek žáků 

nebo bývalých žáků školy??? 

- Zástupci pedagogického sboru nemají zájem na zavedení systému informačního systému 

Bakaláři a vysvětlili důvody.  

8. Komunikace rodiče – školská rada 

- Bude zřízen komunikační kanál mezi rodiči a jejich zástupci ve Školské radě. Tímto kanálem 

bude e-mailová schránka rodice@skolaruda.cz. Zřídí Staněk, přístup do schránky budou mít, 

vyhodnocení pošty a prezentaci na jednání školské rady zajistí zástupci rodičů.  

9. Zpráva ředitele školy o průběhu školního roku 22/23. 

 

Zapsal: Kryštof Částka 
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